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 פרוטוקול ישיבת מליאת המועצה

 /2102/0מס' 

 / מיוחדתמן המניין שלאמן המניין/ :סוג האסיפה

 /0228 עה:ש 600//602/0 :תאריך שני :יום

  נוכחים:

 סגן ממלא מקום ראש המועצה מר אחמד טלאל בדראן 

 סגן ראש המועצה מר מוחמד אלמאדי בכרי 

 המועצה ברח זמי אליאסעמר  

 חבר המועצה מר חסן בכרי 

 חבר המועצה מר סאלח עלי 

 חבר המועצה מר פידאא עאבד 

 חבר המועצה מר עלי תיתי 

   נעדרו0

 ראש המועצה מר עבאס תיתי 

 סגן ראש המועצה מר יוסף ג'רייס  

 חבר המועצה מר מחמוד חסארמה 

  משתתפים:

 גזבר המועצה מר נאסר ח'ליל 

 היועץ המשפטי של המועצה עו"ד סמואל דכואר 
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  נושאים לדיון

 

 

 

 

 אישור פרוטוקול ישיבה קודמת. .1 

שבהן שימש ועדות ומינוי חבר המועצה, מר עזמי אליאס, כחבר ב :/נושא מס'  .2

 . חבר המועצה לשעבר, מר מחמוד בדראן

 .  2112דכון תקציב ע: 0נושא מס'  .3

תיחת חשבון בנק לשם קבלת כספים ותשלום הוצאות לשם פ: 3נושא מס'  .4

 . ביצוע פרויקטים עבור מפעל הפיס, ובפרט כותר פיס בכפר בענה

רשימת אישור . ישור הצעת הוועדה לחלוקת מלגות לסטודנטיםא: 4נושא מס'  .5

 הזכאים למלגה כפי שהוצעה על ידי הוועדה.הסטודנטים 

 

 

 והחלטות דיון

אישור פרוטוקול ישיבה 

 : קודמת

רים מאש נוכחים גם בישיבה זוו נכחו בישיבה הקודמתשחברי המועצה מאשרים 

 את פרוטוקול הישיבה הקודמת.

 

דיון בנושאי הדיון כמפורט 

 בהזמנה לישיבה: 

ועדות ומינוי חבר המועצה, מר עזמי אליאס, כחבר ב :/נושא מס'  .1

 . שבהן שימש חבר המועצה לשעבר, מר מחמוד בדראן

כי אין באמור משום מינוי חבר המועצה עזמי אליאס  מובהר,

המוצע המינוי  .במקומו של מר מחמוד בדראן כסגן ראש המועצה

עדות שבהן שימש מחמוד בדראן במועצה במקומו וי בוכאן הינו מינו

 של מר מחמוד בדראן. 

 :ובין היתר אומר דבריםמחמוד בדראן נושא שלעבר המועצה חבר 

רתי מחברותי התפטאני אני בתקופה קשה מבחינה בריאותית. 

רואה בו איש אני יתחיל לכהן מר עזמי אליאס. במקומי במועצה. 

בטוח שהוא יפעל בשיתוף פעולה עם הנהלת אני אמן וממשיך דרכי. נ

 תושבי הכפר. המועצה לטובת 
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מפנה דבריו למר  :מקום ראש המועצה מר אחמד טלאל בדראןממלא 

פעלת אנו מודים לך על פועלך ועל שיתוף הפעולה.  :מחמוד בדראן

לנו כבוד היה . ים לכפריבצורה עניינית ותמכת בכל הפרויקטים החיונ

אנו מאחלים לך הצלחה בכל אשר תעשה. אני לעבוד איתך במועצה. 

 זמי אליאס על המינוי. מברכים את חבר המועצה ע

 :בדראן עדות במקום מחמודואליאס בוההצעה למנות את עזמי בעד 

פדאא מר אחמד טלאל בדראן ומר סאלח עלי, מר עלי תיתי, מר 

 עאבד. 

 סן בכרי ומר אחמד בכרי. חמר  :נגד

 .  2112דכון תקציב ע: 0נושא מס'  .2

 את השינויים המוצעים בתקציב. מציג  –המועצה גזבר  –חליל אסר נ

סאלח  ראחמד טלאל בדראן, מר עזמי אליאס, מר עלי תיתי, מ :עדב

 מר חסן בכרי ומר אחמד בכרי. עלי, 

להבהיר לי את הדברים מבעוד אני מבקש  :פידאא עאבד. מבהיר :נגד

 קיבלתי הסבר מספיק. לא מועד. 

תיחת חשבון בנק לשם קבלת כספים ותשלום הוצאות פ: 3נושא מס'  .3

 . לשם ביצוע פרויקטים עבור מפעל הפיס, ובפרט כותר פיס בכפר בענה

  .פה אחדאשרים מהמועצה חברי 

. ישור הצעת הוועדה לחלוקת מלגות לסטודנטיםא: 4נושא מס'  .4

הזכאים למלגה כפי שהוצעה על ידי רשימת הסטודנטים אישור 

 . הוועדה

 :יו חמש מלגות שנתרמו על ידי גורמים מחוץ למועצהכי המבהירים 

מר פידאא עאבד ומר  :ראש המועצה מר עבאס תיתי, חברי המועצה

ד סמואל דכואר ומר ויסאם קאסם "חסן בכרי, היועץ המשפטי עו

 מנהל חברת הגביה. 

 היתר מדגיש שיש בין המועצה סאלח עלי נשא דברים בעניין. חבר                      

 להגדלת הסכום בשנה הבאה וכן להגמיש במקצת את לפעול                      

 הקריטריונים.                      

 המועצה נושאים דברים ומודים לגורמים שתרמו. י חבר                     
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 המועצה אחמד טלאל בדראן מציין כי בכוונתו לתרום מלגהחבר                 

 לאחרהופנה למחלקת הגביה לשם הפקדת המלגה. הוא נוספת.                 

 ההפקדה תחליט הוועדה למי יועברו הכספים שהופקדו.                 

 

 

 

 כל חברי המועצה מאשרים את המלצת הוועדה ואת  :הצבעה                     

 הרשימה המוצעת פה אחד.                      

 

 

 

 

 

  

  

 

 

 הישיבה ננעלה. 

 

 

 חתימת ראש המועצה חתימת גזבר המועצה

 

 


